
                                                       Protokół nr III/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 18 grudnia 2014 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 16.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył III Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków:  
- radna Mirosława Ciereszko, 
- radna Kamila Dąbek – Galbarczyk. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
3 grudnia 2014 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów,  
          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie  
            przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów, 
          - głosowanie nad uchwałą 
      b) budżetu miasta Zawidowa na rok 2015, 
          - odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  
               budżetowej, 
          - odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów wraz w wnioskami,  
          - przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji,  
          - dyskusja i głosowanie nad wnioskami komisji, 
          - głosowanie nad uchwałą budżetową,   
      c) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2014, 

d) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Zawidów do Zgromadzenia Związku    
    Gmin Ziemi Zgorzeleckiej 

      5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      6. Sprawy różne. 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
 
O godz. 16.08 do posiedzenia dołączyła radna Mirosława Ciereszko.  
Tym samym w posiedzeniu brało udział 14 radnych.  



Sekretarz Miasta Marcin Rogacki w imieniu Burmistrza Miasta Zawidowa wniósł  
o wprowadzenie zmian do porządku obrad poprzez wprowadzenie w punkcie 4 projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Zawidów  
z organizacjami pozarządowymi w latach 2015-2016. 
Projekt uchwały był konsultowany z organizacjami pozarządowymi, które nie zgłosiły uwag. 
W związku z powyższym, aby móc uruchomić środki finansowe na wykonywanie zadań 
publicznych. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. wniosek. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż po ww. zmianie porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
3 grudnia 2014 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów,  
          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie  
            przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów, 
          - głosowanie nad uchwałą 
      b) budżetu miasta Zawidowa na rok 2015, 
          - odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  
               budżetowej, 
          - odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów wraz w wnioskami,  
          - przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji,  
          - dyskusja i głosowanie nad wnioskami komisji, 
          - głosowanie nad uchwałą budżetową,   
      c) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2014, 

d) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Zawidów do Zgromadzenia Związku    
    Gmin Ziemi Zgorzeleckiej,  
e) uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Zawidów z organizacjami   
    pozarządowymi w latach 2015-2016. 

          5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
          6. Sprawy różne. 
 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
3 grudnia 2014 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad II sesji 
Rady Miejskiej z dnia 3 grudnia 2014 r. 
 



Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad II z sesji Rady Miejskiej z dnia 3 grudnia 2014 r. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. protokół. 
 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury będą przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury będzie pełnić Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
05.12. – Obrady Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. Tematem było podsumowanie roku  
               2014. 
08.12. – spotkanie z panem J. Pławiakiem odnośnie podatku od środków transportowych. 
10.12. – spotkanie z Zakładem Gospodarki i Usług Komunalnych, które odbyło się  
             w Świeradowie Zdroju.  
12.12. – Jasełka w Przedszkolu Publicznym w Zawidowie. 
13.12. – Turniej piłki juniorów. 
18.12. – Spotkanie Lokalnej Grupy Działania „Partnerstwo Izerskie” 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  
   a) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów,  

          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie  
            przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów, 
          - głosowanie nad uchwałą 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał uchwałę Nr I/291/2014 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o projekcie uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów.  
Opinia jest pozytywna.  
Przewodniczący Rady oznajmił, iż projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr III/8/2014 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 18 grudnia 2014 r.  
w sprawie: przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr III/8/2014, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

      b) budżetu miasta Zawidowa na rok 2015, 
          - odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
          - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  
               budżetowej, 



          - odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów wraz w wnioskami,  
          - przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji,  
          - dyskusja i głosowanie nad wnioskami komisji, 
          - głosowanie nad uchwałą budżetową,   

 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał projekt uchwały w sprawie budżetu miasta 
Zawidowa na rok 2015. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał uchwałę Nr I/292/2014 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta Zawidowa projekcie budżetu miasta Zawidowa na rok 2015. 
Opinia jest pozytywna.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej  
w Zawidowie, które są pozytywne. 
Burmistrz Miasta Zawidowa Robert Łężny oznajmił, iż przychyla się do opinii Komisji 
Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady oznajmił, iż projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr III/9/2014 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 18 grudnia 2014 r.  
w sprawie: budżetu miasta Zawidowa na rok 2015. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr III/9/2014, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

      c) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2014, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski ogłosił 10 minut przerwy. 
Po przewie w posiedzeniu bierze udział 14 radnych.  
 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr III/10/2014 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 18 grudnia 2014 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2014. 
 



Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr III/10/2014, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

d) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Zawidów do Zgromadzenia Związku    
    Gmin Ziemi Zgorzeleckiej 
 

Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż temat został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej o poprosił o zgłaszanie kandydatów.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zaproponował kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady 
Grzegorza Drabko.  
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zaproponował kandydaturę radnego Damiana Ryża.  
Radny Damian Ryż nie wyraził zgody. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zaproponował kandydaturę Wiceprzewodniczącej Rady 
Elżbiety Sontowskiej.  
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska wyraziła zgodę.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr III/11/2014 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 18 grudnia 2014 r.  
w sprawie: wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Zawidów do Zgromadzenia Związku 
Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr III/11/2014, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

e) uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Zawidów z organizacjami   
    pozarządowymi w latach 2015-2016. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie i 
poprosił o zadawanie pytań.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr III/12/2014 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 18 grudnia 2014 r.  
w sprawie: uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Zawidów z 
organizacjami pozarządowymi w latach 2015-2016. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr III/12/2014, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 



 
      5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko przekazał, iż należałoby w jakiś sposób dotrzeć 
do świadomości mieszkańców w sprawie odpadów wielkogabarytowych, które w dalszym 
ciągu są wyrzucane obok pojemników na odpady komunalne. 
Wiceprzewodniczący G. Drabko dodał, iż jak wiadomo Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów 
Komunalnych powstał w celu, aby mieszkańcy mogli tam pozostawiać odpady 
wielkogabarytowe.  
Radny Roman Rusin zwrócił uwagę na problem psich odchodów, które są dużym problemem 
w mieście, a zwłaszcza w parku miejskim.  
 
 
       6. Sprawy różne.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.00 zamknął sesję. 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


